
Søknad om stemmerett - MAPS

Historien oppsummert

MAPS søkte om medlemskap i FU p̊a første møte 2015(se punkt 4.6). Det
st̊ar ikke eksplisitt at forslaget gikk gjennom, men per deltagerlisten for andre
møte 2015, kan vi anta at det ble vedtatt.

MAPS hadde s̊a stemmerett fram til første møte 2020(se punkt 5), hvor, som
følge av manglende oppmøte p̊a de 5 foreg̊aende FU-møtene, stemmeretten
ble fradratt.

Vi søker n̊a om gjenerverving av stemmeretten.

Hvorfor slutta dere å møte?

Jeg kjenner ikke alle detaljene, men etter alt å dømme er det den klassiske ≪oi-
sommeren-kom-og-vi-slutter-p̊a-universitetet-men-har-ingen-til-̊a-ta-over≫-historien.

Hvorfor kommer det ikke til å skje igjen?

Siden nytt styre ble valgt i september i fjor, har vi møtt opp p̊a samtlige
FU-møter. Vi hadde ekstraordinær generalforsamling tirsdag 25. januar, der
det ble valgt fullt styre og to varaer. Det er kun jeg(Sarek) i det n̊aværende
styret som er ferdig til sommeren (gitt at folk g̊ar videre p̊a master, ellers
er det to til (av totalt 10 personer)), s̊a vi er ganske trygge p̊a at MAPS
kommer til å leve videre.

Med vennlig hilsen,

Sarek H. Skot̊am,
leder i MAPS
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https://fordelingsutvalget.org/posts/2015/2015-01-30-F%C3%B8rste_m%C3%B8te_v%C3%A5r/
https://fordelingsutvalget.org/posts/2015/2015-03-20-Andre_m%C3%B8te_v%C3%A5r/
https://fordelingsutvalget.org/posts/2015/2015-03-20-Andre_m%C3%B8te_v%C3%A5r/
https://fordelingsutvalget.org/posts/2020/2020-01-24-F%C3%B8rste_m%C3%B8te_v%C3%A5r/

